
1 

 PROTOKÓŁ Nr XXIV.2016 

  przebiegu Sesji Rady Dzielnicy Nowe Miasto 

która odbyła się w dniu 16 września 2016 r. 

 

Otwarcie Sesji 

 

Sesja odbyła się w sali obrad Urzędu Miasta Zielona Góra przy ul. Generała Jarosława Dąbrowskiego 

41, początek godzina 14.00. 

Sesję otworzył i jej przewodniczył Przewodniczący Rady Dzielnicy Nowe Miasto radny Zenon Rabęda,  

Przewodniczący Rady Dzielnicy stwierdził prawomocność posiedzenia, z uwagi na obecność 

wymaganego qworum. 

Na Sali znajduje się 14 radnych, na stan Rady 15 radnych. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy na wstępie przywitał przybyłych: Pan Pawła Urbańskiego Dyrektora 

Departamentu Inwestycji Miejskich i Zarządzania Drogami, Wiceprzewodniczącego Rady Miasta 

Tomasza Sroczyńskiego, Panią Agnieszkę Fabiańczyk Inspektora w Biurze Planowania 

Przestrzennego, Pana Marka Budniaka Radnego Rady Miasta, Dyrektora  Zakładu Komunalnego 

Leszka Klima, byłych i obecnych Dyrektorów Zespołów Edukacyjnych, Przewodniczącego Zarządu 

Mariusza Zalewskiego, Panią Kierownik Biura Dzielnicy Urszulę Zamiatała, Panie  i Panów sołtysów, 

Panie i Panów radnych  Dzielnicy. 

Na Sekretarza obrad wybrano radnego Marka Karwackiego. 

2. Przedstawienie porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy odczytał porządek obrad, który został radnym przesłany w 

zawiadomieniach, po czym spytał czy są propozycje zmiany. 

 

Przewodniczący Zarządu, zwrócił się z prośbą do Państwa radnych o wyrażenie zgody na 

wprowadzenie do  porządku obrad następujących projektów uchwał: 

1) zmieniającą uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych 

przez mieszkańców sołectwa Krępa – druk nr 207, 

2) zmieniającą uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych 

przez mieszkańców sołectwa Przylep – druk nr 208 

3) opinii o projekcie uchwały w sprawie planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. 

Racula-Szparagowa w Zielonej Górze – druk nr 209, 

4) zmieniającą uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych 

przez mieszkańców sołectwa  Zatonie – druk nr 210, 

5) 5)opinii o projekcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Zielonej Górze- druk nr 211. 

Przewodniczący Zarządu dodał, że wszystkie te  projekty tych uchwał były już dzisiaj omówione na 

posiedzeniu wspólnym Komisji. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, poprosił o wyrażenie zgody aby w pkt.2a, złożyć podziękowania i 

gratulacje Dyrektorom Zespołów Edukacyjnych, a w pkt.2 b, wysłuchać informacji Pana Dyrektora 

Pawła Urbańskiego o realizacji inwestycji z funduszu integracyjnego. 

   

Przewodniczący Rady spytał czy są jeszcze inne propozycje zmiany porządku.  

Innych zmian nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Dzielnicy, poprosił o przegłosowanie przyjęcia do porządku obrad 

zaproponowanych projektów uchwał. Projekty zostały przyjęte do porządku obrad jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił o wyrażenie zgody na wprowadzenie do porządku obrad pkt.2 

a i 2 b. Zgłoszona propozycja została przyjęta jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił o przegłosowanie porządku obrad wraz z  wprowadzonymi 

zmianami. Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

2a/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy Zenon Rabęda, wspólnie z Przewodniczącym Zarządu Mariuszem 

Zalewskim złożyli gratulacje nowo wybranym Dyrektorom Zespołów Edukacyjnych a także 

podziękowania  byłym dyrektorom placówek oświatowych z terenu byłej Gminy Zielona Góra.  

 

Radny Krzysztof Wołczyński osobiście podziękował Panu Witoldowi Towpikowi za dotychczasową 

współpracę i szczególne zaangażowanie w działaniach upamiętniających zbrodnie na kresach 

wschodnich. 

 

Do życzeń dołączyła radna Dorota Bojar oraz radny Jerzy Szczepski. 

 

2b/  

Dyrektor Departamentu Inwestycji Miejskich i Zarządzania Drogami Pan Paweł Urbański-przekazał 

radnym przedstawiający stan realizacji zadań strategicznych zgłoszonych przez mieszkańców do 

realizacji od roku 2015 do roku 2018. Łącznie zadań jest 164, zakończonych jest 44 co stanowi ok. 

27%. Łączna  suma tych zadań to ok.65 mln zł, tak więc do wykorzystania pozostaje jeszcze 35 mln zł. 

Następnie Pan Urbański krótko omówił realizacje zadań. 

 

Radny Marek Karwacki poprosił o ściślejszy nadzór inspektorów nadzoru  nad realizacja zadań, 

podkreślił że ich praca jest niekiedy niewłaściwa, spytał też ile osób jest zatrudnionych na tym 

stanowisku. 

 

Dyrektor Urbański-  odpowiedział, że łącznie jest 15 inspektorów z czego 5 pracuje wyłącznie na terenie 

Dzielnicy. Ponadto mamy Duzy problem z dojazdami, ponieważ dysponujemy zaledwie 1 samochodem 

służbowym. 

 

Radny Marek Karwacki poprosił aby każdorazowo w odbiorach robót uczestniczył sołtys i radny. 

 

Pani Urszula Juszczak powiedziała, że z uwagi na obowiązki służbowe musi opuścić obrady, poczym 

serdecznie podziękowała za dotychczasową wieloletnią współpracę oraz pamięć o byłych dyrektorach 

placówek oświatowych. 

 

Radna Sylwia Brońska powiedziała, że skoro dotychczas wykorzystano tylko pond 60 mln zł, to 

pozostałą kwotę wykorzystuje miasto. 

 

Pan Urbański odpowiedział, że budżet jest jeden więc nie ważne jest, czy inwestycja realizowana jest 

na terenie dzielnicy czy „starego miasta”. W roku 2015 podpisaliśmy 277 umów, świadczy to że zadań 

realizujemy bardzo dużo. 

 

Dalej Radna Sylwia Brońska, spytała dlaczego nie jest robiona ulica Papiernicza w Zawadzie skoro jest 

wykonana dokumentacja. 
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Radny Krzysztof Wołczyński spytał dlaczego w mieście tak ciężko uzyskać zgodę na wycinkę krzaków 

czy drzew. 

 

Dyrektor Urbański wyjaśnił, że zmieniły się przepisy odnośnie pozyskania zgody na wycinkę drzew, 

„droga” uzyskania zgody bardzo się wydłużyła, pierwszy krok to wystąpienie do Wydziału Ochrony 

Środowiska, następnie opinię wydaje ogrodnik miejski, kolejny krok to Urząd Marszałkowski to ich opinii 

sprawa trafia ponownie do naszego Departamentu, to główna przyczyna powstawania opóźnienia. 

 

Dalej Radny Krzysztof Wołczyński spytał o przetargi. Specyfikacje są tak przygotowane, że tylko duże 

Firmy typu „Skańska” mogą w nich startować.”Skańska” przetarg wygrywa, poczym szuka mniejszych 

wykonawców, a lokalni przedsiębiorcy nie maja szans. Gdyby ogłaszane były przetargi branżowe lokalni 

przedsiębiorcy mieli by większe szanse wygrania przetargu.  

Dyrektor wyjaśnił, że to nie tak, że przetargi ogłaszane są tylko pod duże firmy, bo np. jeżeli mamy dużą 

inwestycję, gdzie jest kanalizacja deszczowa, ścieki, woda, itp. to trudno jest ogłaszać kilka przetargów 

branżowych na jedno zadanie. Nie było by to 277 umów a np. 1277. 

 

Radny Sebastian Jagiełowicz spytał, czy coś wiadomo na temat terminu oddania do użytku S3. 

 

Pan Paweł Urbański odpowiedział, że planowane jest wcześniejsze zakończenie o ok.6 m-cy, ale czy to 

się uda nie potrafię odpowiedzieć. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, podziękował Panu Dyrektorowi za wystąpienie.  

 

3. Przyjęcie protokołu obrad poprzedniej Sesji 

  

Przewodniczący Rady Dzielnicy, zwrócił się z zapytaniem do Sekretarza obrad czy zostały zgłoszone 

uwagi do treści protokołów  dwóch  ostatnich   Sesji. 

Sekretarz oświadczył, że nikt z radnych uwag nie zgłosił. 

 

Protokół z przebiegu Sesji z dnia 19 sierpnia został przyjęty przy 12 głosach za i 2 wstrzymujących się.  

Protokół z przebiegu Sesji z dnia 29 sierpnia lipca został przyjęty przy 10 głosach za i 4 wstrzymujących 

się. 

 

6. Podjęcie uchwały lub zajęcie stanowiska 

1/  

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że pierwszy projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji 

zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Kiełpin –  druk nr 204. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt uchwały był omawiany na dzisiejszym wspólnym 

posiedzeniu Komisji i uzyskał opinię pozytywną . 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania do projektu uchwały. 

  

Pytań nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił  Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
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Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXIV.197.2016. 

 

2) 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że następny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości w ramach pomocy de minimis – druk nr 

205. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, oświadczył, że  projekt tej  uchwały  był omówiony na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu Komisji. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania do projektu uchwały. 

  

Pytań nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii  Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXIV.198.2016. 

 

3/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że następny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności 

cywilnoprawnych oraz warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga 

stanowić będzie pomoc publiczną – druk nr 206.  

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt tej uchwały był też omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji i uzyskał  pozytywną opinię Komisji. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił  Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz  powiedział, 

że Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXIV199.2016. 

 

4/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że kolejny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji 

zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Krępa – druk nr 207 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt uchwały również był omówiony na dzisiejszym 

posiedzeniu komisji, po czym zwrócił się z prośbą do Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii 

Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz  powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Po wysłuchaniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił o przegłosowanie uchwały i przeprowadził głosowanie. Za 

przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z radnych nie był przeciw, nikt nie  wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXIV.200.2016. 

 

5/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że następny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców 

sołectwa Przylep – druk nr 208. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt tej uchwały był omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji i uzyskał  pozytywną opinię Komisji. 
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Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXIV.201.2016. 

 

6/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że kolejny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie planu zagospodarowania przestrzennego w 

rejonie ul. Racula-Szparagowa w Zielonej Górze – druk nr 209, 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt uchwały również był omówiony na dzisiejszym 

posiedzeniu komisji, po czym zwrócił się z prośbą do Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii 

Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz  powiedział, 

że Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Po wysłuchaniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił o przegłosowanie uchwały i przeprowadził głosowanie. Za 

przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXIV.202.2016. 

 

7/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że następny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców 
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sołectwa Zatonie- druk nr 210. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt tej uchwały był też omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji i uzyskał  pozytywną opinię Komisji. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz  powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie,. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXIV.203.2016. 

 

8/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że kolejny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie  nadania nazwy ulicy w Zielonej Górze – druk nr 211. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt uchwały również był omówiony na dzisiejszym 

posiedzeniu komisji, po czym zwrócił się z prośbą do Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii 

Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Po wysłuchaniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił o przegłosowanie uchwały i przeprowadził głosowanie. Za 

przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z radnych nie był przeciw, nikt nie  wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXIV.204.2016. 
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5.Interpelacje i zapytania. 
 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy ktoś z radnych chce zabrać głos w tym punkcie. 

 

Radny Krzysztof Wołczyński powiedział, że  chciałby złożyć na piśmie trzy interpelacje, które dotyczą: 

 pierwsza nie udzielenia mieszkańcowi odpowiedzi, chociaż minęło już 77 dni od złożenia przez 

niego pisma do Urzędu Miasta, 

 druga sprawa dotyczy wysokości wydanej kwoty w 2015 roku, z tzw. bonusa, 

 trzecia sprawa dotyczy wybudowanej sieci kanalizacyjnej w sołectwie Łężyca. 

Interpelacje w załączeniu do protokołu. 

 

Radna Agnieszka Kozakiewicz powiedziała, że złożyła na ręce Przewodniczącego Rady Dzielnicy 

cztery interpelacje, które dotyczą: 

 niesłusznie potrąconej diety za nieobecność na Sesji nadzwyczajnej, 

 dlaczego osoby, które budują nowe domy nie mogą wybudować własnych studni, 

 rozszerzenie strefy miejskiej TAXI o miejscowości wchodzące w skład Dzielnicy,  

 uszczegółowienie zapisów dotyczących  potrąceń diet radnych. 

Interpelacje w załączeniu. 

 

. 

6.Sprawy  różne. 

 

Sołtys sołectwa Stary Kisielin powiedziała, że otrzymała pismo od mieszkańca, który skarży się na 

sąsiada, który ma hodowlę psów. Gdzie mam się z tą sprawą zgłosić. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, zasugerował, aby sprawę zgłosić do Straży Miejskiej. 

 

Na  tym  o godz. 15. 20  Przewodniczący Rady Dzielnicy  zakończył obrady. 

 

Protokołowała                                 Sekretarz  Obrad          Przewodniczący 

                            Rady Dzielnicy  

……………                                         ………………….                                …………………… 

Ewa  Fogiel                            Marek Karwacki           Zenon Rabęda 

 

 


